
Extra ALV voortbestaan TC BORN

17 NOVEMBER  2023



Agenda

 Doel van deze extra ALV

 Visie van het bestuur op de situatie van TC Born binnen het renovatieplan 

van het Anker.

 Visie van het bestuur op het behouden van tennis (en toevoegen padel) 

voor de huidige leden van TC Born.

 Waarom moeten we nog dit jaar een keuze maken?

 Voorstel voor het maken van een keuze op de volgende ALV op 1 

december.



Doel van deze extra ALV

 Het huidige plan zoals ingediend bij de gemeente voldoet niet aan onze 

wensen (padel, 5 banen, uitzicht op de banen vanaf het terras,  eigen 

kantine etc.)

 Het Anker gaat een nieuw financieel onderhandelingstraject in met de 

Gemeente Sittard-Geleen

 De meest optimistische tijdlijn van het Anker is te laat voor TC Born

 Het bestuur van TC Born heeft het vertrouwen verloren dat het Anker de 

wil heeft en in staat is om onze wensen tijdig te realiseren.

 Het bestuur stelt een alternatief voor om tennis te behouden en padel 

mogelijk te maken voor de huidige leden.



Historie Het Anker/Gemeente/TC Born

 2017 onafhankelijk onderzoek overhandigd aan wethouder Meekels

 Verouderde status van de tennisbanen, einde levensduur 2021

 Verzoek 6 nieuwe verlichte banen per 2022

 Looptijd huurcontract Sportplaza en TC Born en overeenkomst gemeente/Sportplaza 
niet synchroon. Huurcontract opgezegd en sinds seizoen 2022 zonder contract

 Voorstel om nieuwe banen in het integrale plan van renovatie/nieuwbouw Het 
Anker mee te nemen wederom besproken met wethouder Raven en 
nogmaals met wethouders Geilen en Bessems

 September 2023 in gesprek met wethouder Houtakkers bericht gekregen dat 
padel definitief nergens mogelijk is op locatie Het Anker

 Sinds 2017 heel veel bijeenkomsten gehad met Sportplaza Het Anker over 
wensen en mogelijkheden voor nieuw tenniscomplex



Het Anker gaat een nieuw onderhandelingstraject in met 

de Gemeente Sittard-Geleen

 Oktober 2023: 

 Hernieuwde gesprekken met gebruikers van Het Anker; hierbij ons commentaar 

kunnen geven in 1 vergadering op de plannen.

 Het Anker stuurt de door hen geschreven notulen mee naar de Gemeente bij 

het definitief ingediend plan eind oktober.

 Bal ligt nu bij College; oorspronkelijke jaarlijkse bijdrage van 640.000 euro per 

jaar vanuit de Gemeente gaat naar minimaal 1 miljoen euro. (20 jaar looptijd)

 Redenen overschrijding: flink gestegen bouwkosten sinds 2020, rente 

percentage lening Het Anker van 1,75% naar rond de 6% en energieprijzen 

gigantisch gestegen.



Schetsen nieuwe Anker

 Wij switchen nu even naar wat schetsen en tekeningen zoals ingediend bij 

de gemeente in oktober door Het Anker



Het huidige plan zoals ingediend bij de 

gemeente voldoet niet aan onze wensen

 Geen padel mogelijk dus zeer moeilijk om nieuwe leden te werven.

 Planning betekent minimaal nog ruim 3 jaar door op ons huidige complex dat echt op 

is waardoor heel veel onbespeelbare dagen om te tennissen, omdat de banen vaak 

blank staan.

 Aan onze wensen wordt niet tegemoet gekomen: 

 Slechte ligging tussen twee voetbalvelden met gevaarlijk overvliegende ballen en 

zeer veel lawaai te verwachten van het voetballen.

 Geen eigen kantine wat betekent heel veel aanpassen als leden en heel veel 

overleg met voetbalclubs. 

 Slecht uitzicht vanaf terras op onze banen dat ook maar voor klein deel overdekt 

is.

 Sfeerloos qua ambiance verwachten wij.





De meest optimistische tijdlijn van het 

Anker is te laat voor TC Born

 Voorgaande statistieken laten zien dat de jeugd stopt met tennis voor hun 18e 
levensjaar en dat binnen 10 jaar de huidige 65+ leden ook uitstromen/stoppen. 

 Doordat er geen padel mogelijk is waar juist de leeftijd tussen 18 en 44 jaar 
massaal instapt. Dus weinig nieuwe leden te verwachten.

 Veel leden zijn wachten beu en willen niet meer op een desolaat park spelen. 
Als bestuur schamen wij ons voor de toestand van het complex. Opknapdagen 
(veelal bijna altijd dezelfde leden) worden slecht bezocht. 

 Wij verwachten dat veel leden hun heil bij andere clubs gaan zoeken (met of 
zonder padel) en niet meer wachten tot 2027 of nog later…. (uitstroom in 2023 
ca 10%)

Conclusie bestuur:  TC Born heeft geen eigen toekomst meer op de locatie Het 
Anker.



De meest optimistische tijdlijn van het 

Anker is te laat voor TC Born

Voortgang ingediende renovatieplannen (eind oktober 2023)volgens de externe 
project manager van Het Anker:

- Akkoord College en gemeenteraad na hernieuwde gesprekken het Anker op 
zijn vroegst halverwege 2024.

- Start bouwvoorbereiding (bodemonderzoek, ecologisch onderzoek, detail 
tekeningen architect, aanvraag vergunningen) duurt 1 jaar dus dan 
halverwege 2025.

- Start daadwerkelijke aanbestedingen complex eind 2025.

- De daadwerkelijke renovatie kan dan in 2026 beginnen. ‘Best case’ scenario 
medio 2027 dat alles gereed is. 

- Concreet voor TC Born betekent dit op zijn vroegst in 2027 nieuwe banen.



Voorstel om tennis te behouden en padel 

mogelijk te maken voor de huidige leden.

 Bestuur ziet het samengaan met Rosus te Susteren als beste alternatief 
voor de huidige leden.

 Rosus heeft goede faciliteiten te weten 6 all-weather rood zand 
tennisbanen en 2 padelbanen vanaf 1-1-2024.

 Rosus heeft momenteel 211 leden (waarvan 33 jeugdleden) en dus qua 
grootte vergelijkbaar met  TC Born (excl. hun winterleden).

 Zij beschikken over een mooie, ruime  kantine met terras.

 Afstand ten opzichte van huidige locatie met zowel fiets als auto goed te 
doen.

 Rosus wil graag een tennisclub blijven met padel erbij en TC Born leden zijn 
er dan ook van harte welkom.



Waarom moeten we nog dit jaar een 

keuze maken?

 Het huidige huurcontract is per 31-12-2021 opgezegd.

 Ondanks het ontbreken van een formeel contract hebben TC Born en het 

Anker de relatie voortgezet.

 Indien we niet tijdig opzeggen maakt het Anker kosten voor het volgende 

seizoen en kan rechtens de baanhuur claimen.

 Het geeft de TC Born leden de gelegenheid om vanaf 1-1-2024 bij Rosus in 

te laten stromen; wachten we langer dan gaat Rosus padellers werven en 

hebben ze geen plaats meer voor ons ledenaantal.



Voordelen samengaan met Rosus 

 Voordelen:

 Mogelijkheid tot continueren van het beoefenen van de tennissport in 
nabije omgeving voor zowel junioren als senioren

 All-weather banen zowel gedurende zomer als winter te bespelen 

 Vanaf 1-1-2024 ook 2 padelbanen ter beschikking

 Rosus nog ruimte voor trainingen en competitie  beschikbaar

 Lage contributies met name voor de jeugd

 Lage consumptieprijzen (momenteel 1,50 euro) 

 Rosus is een tennisclub met mogelijkheid padel erbij te doen; ze zien liever 
tennissers bij de club die ook wel eens padel spelen dan pure padellers



Nadelen samengaan met Rosus 

 Nadelen:

 Grotere reisafstand. 

 Niet zeker of alle vrijdagavond competitie teams geplaatst kunnen 

worden.

 Trainingen zullen misschien niet altijd meer op dezelfde dagen mogelijk 

zijn zoals gewend de laatste jaren.

 Verplichting 3 bardiensten per jaar te draaien voor alle senioren of 12 

uur ander vrijwilligerswerk op de club te verrichten; indien gewenst kan 

men deze voor 75 euro afkopen maar dat heeft men liever niet.



Concreet voorstel bestuur

Voltallige bestuur TC Born heeft het volgende voorstel voor de leden waarover 
gestemd gaat worden in de ALV van 1 december:

 Leden geven het bestuur volmacht om tot ontbinding van TC Born over te gaan de 
komende maanden.

 Alle huidige leden van TC Born worden collectief aangemeld als lid van TV Rosus per 1-1-
2024; leden die dit niet willen dienen zich voor 31 december als lid van TC Born af te 
melden.

 Bestuur stelt voor om alle leden het eerste jaar bij Rosus geen contributie laten te betalen 
maar deze contributie te betalen uit het huidige eigen vermogen. Let wel indien men 
geen bardiensten/vrijwilligerswerk wenst te doen dient de 75 euro afkoop wel zelf 
betaald te worden.

 Leden kunnen vanaf 1-1-2024 al gebruik maken tennis en padelbanen van Rosus en wij 
sluiten onze banen eind december 2023.



Stappen tot volgende ALV op 1 december

 Presentatie en notulen van deze informatie ALV worden aan alle leden 
gestuurd.

 Info- en kennismakingsavond TV Rosus op 24 november om eens op de banen 
te spelen en het park te bezichtigen. Bestuursleden van Rosus zijn aanwezig om 
al jullie vragen te beantwoorden.

 ALV zal plaatsvinden vrijdag 1 december om 20 uur; om tot ontbinding te 
besluiten moet volgens de Statuten 2/3 van de leden aanwezig zijn (lees 133 
leden).

 Indien 1 december om 20 uur er geen 133 leden aanwezig zijn dan zal er op    
1 december om 21 uur een tweede ALV worden gehouden waarin dan 2/3 
van de aanwezige leden voor het voorstel tot ontbinding moeten stemmen. 



Vragen /opmerkingen? 

 Stel gerust al jullie vragen die wij trachten allemaal te beantwoorden
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